
SAMOSPRÁVA  OBCE  VEĹKÉ  BLAHOVO 

NAGYABONY  KÖZSÉG  ÖNKORMÁNYZATA 
Hlavná 72 Veľké Blahovo  

 

 

 

Číslo: 7/2011                Veľké Blahovo, 29.06.2011  

 

 
 

 
Z á p i s n i c a  

zo 7. verejného zasadnutia Obecného  zastupiteľstva obce Veľké Blahovo,  
konaného dňa 29. júna 2011 v kultúrnom dome Veľké Blahovo  

 

 

 
Prítomní: 

- poslanci OZ v počte  8 osôb  

menovite: Ing. Kardos Peter, Kázmér Peter, Kázmér Pavol, László Jozef, 
Mgr.Matejčíková Andrea, Moraveková Iveta, Ing. Novák-Molnár Zsuzsana, Novák 

Jozef 
- starostka obce Mária Bődők 

- hlavná kontrolórka obce Bc. Marta Klinerová  
- pracovníci OcÚ a občania obce  

 

Neprítomní poslanci:  

 

- Marian Lábodi - ospravedlnený 

 
 

Bod č. 1: Otvorenie zasadnutia 

 

 
7. zasadnutie Obecného zastupiteľstva obce Veľké Blahovo zahájila a viedla Mária 

Bödők - starostka obce. 

 
Starostka obce konštatovala, ţe pozvánka na 7. zasadnutie Obecného zastupiteľstva 

obce Veľké Blahovo bola zaslaná obecným poslancom poštou pred konaním zasadnutia 
Obecného zastupiteľstva.  
 

 
Bod č. 2:   Schválenie návrhu programu 7. zasadnutia obecného zastupiteľstva obce 

Veľké Blahovo 

 



Starostka obce predloţila poslancom obecného zastupiteľstva návrh na zmenu 

plánovaného a písomne zaslaného programu. Navrhla, aby do programu zasadnutia 
obecného zastupiteľstva bola zaradená na prorokovanie ţiadosť obchodnej spoločnosti 

AMEN s.r.o. Lehnice, predmetom ktorej je vyuţívanie chladiacich boxov v obecnom 
dome smútku. Starostka poţiadala poslancov Obecného zastupiteľstva, aby vyjadrili svoje 
stanovisko k zaradeniu ţiadosti do programu rokovania, pričom oboznámila poslancov 

s obsahom zaslaného programu, t.j. program 7. zasadnutia Obecného zastupiteľstva Veľké 
Blahovo podľa pozvánky zo dňa 23.06.2011, ktorý obsahoval nasledujúce body na 

prerokovanie: 
 
1. Otvorenie zasadnutia 

2. Návrh na schválenie programu 7. zasadnutia obecného zastupiteľstva  

3. Návrh na určenie overovateľov a zapisovateľky 

4. Návrh na voľbu návrhovej komisie  

5. Kontrola plnenia uznesení 

      Správa  o uplynulom období  

6. Informácia  o novele zákona  č.253/1994 Z.z. o právnom postavení a platových  

pomeroch starostov obcí a primátorov miest – prechodné ustanovenie k úpravám 

účinným od  1. júna 2011  

7. Informácia o ochrane pred poţiarmi v letnom období -  v období so zberom a 

uskladňovaním úrody    

8. Informácia o upozornení  prokurátora – informovanie poslancov s obsahom listu 

Okresnej prokuratúry Dunajská Streda zo dňa 30.05.2011 č. 28/11-10  

9. Rôzne 

10.  Záver 

    

Uznesenie 

č. 7/53/2011 

 

Obecné zastupiteľstvo Veľké Blahovo 

 

A/  s c h v a ľ u j e 

 

Zmenu programu 7. zasadnutia Obecného zastupiteľstva Veľké Blahovo nasledovne: 
 

- do bodu programu č. 9 zaradiť doručenú písomnú ţiadosť o vyjadrenie súhlasu pre 
firmu AMEN s.r.o. Lehnice - sp. zn. 379/2011  

 

Hlasovanie č.1 
––––––––––––– 

Prítomní:      8 
Za          :      8 
Proti:      :     0 

Zdrţal sa:     0 
Nehlasoval:  0 

Uznesenie bolo schválené  
 



B/ s c h v a ľ u j e 

 
Program rokovania Obecného zastupiteľstva Veľké Blahovo uvedený v Pozvánke zo dňa 

23.06.2011 v nadväznosti na schválený pozmeňujúci návrh s nasledujúcim obsahom: 
 

 

1. Otvorenie zasadnutia 

2.   Návrh na schválenie programu 7.zasadnutia obecného zastupiteľstva  

3. Návrh na určenie overovateľov a zapisovateľky 

4. Návrh na voľbu návrhovej komisie  

5. Kontrola plnenia uznesení 

      Správa  o uplynulom období  

6. Informácia  o zmene zákona  č.253/1994 Z.z. o právnom postavení a platových  

pomeroch starostov obcí a primátorov miest – prechodné ustanovenie k úpravám 

účinným od  1.júna 2011  

7. Informácia o ochrane pred poţiarmi v letnom období-  v období so zberom a 

uskladňovaním úrody    

8. Informácia o upozornení  prokurátora – informovanie poslancov s obsahom listu 

Okresnej prokuratúry Dunajská Streda zo dňa 30.05.2011č. 28/11-10  

9. Rôzne 

Ţiadosť o vyjadrenie súhlasu pre firmu AMEN s.r.o. Lehnice - sp.zn.379/2011 

     10.  Záver 

 
 

Bod č. 3: Návrh na určenie overovateľov a zapisovateľky 

 

Starostka obce za overovateľov zápisnice určila z poslancov obecného zastupiteľstva 
Ivetu Moravekovú a Jozefa Lászlóa. Za zapisovateľku určila Rozáliu Kissovú.  
 

 
Uznesenie 

č. 7/54/2011 

 

Obecné zastupiteľstvo obce Veľké Blahovo 

 

b e r i e   n a   v e d o m i e  

 
určenie Ivety Moravekovej a Jozefa Lászlóa za overovateľov zápisnice a Rozáliu 

Kissovú za zapisovateľku.  

 
 

Bod č. 4: Návrh na členov návrhovej komisie  

––––––––––––––––––––––––––––––––––––––––––––––––––––––––––––––––––––––  

 

Starostka obce do návrhovej komisie navrhla z poslancov obecného zastupiteľstva za 
predsedu komisie Mgr. Andreu Matejčíkovú za členov komisie Pavola Kázméra  a Jozefa 

Nováka. 
 



Uznesenie 

č. 7/55/2011 

 

Obecné zastupiteľstvo obce Veľké Blahovo 

 
S c h v a ľ u j e  

 
návrhovú komisiu z poslancov obecného zastupiteľstva:  

Predseda komisie:  Mgr. Andrea Matejčíková 
Členovia komisie:  Pavol Kázmér 
                                    Jozef  Novák  

 
Uznesenie bol schválené jednohlasne.  

 

Bod č. 4: Kontrola plnenia uznesení 

 

V tomto bode programu starostka konštatovala, ţe uznesenia prijaté na predošlom 

zasadnutí boli splnené resp. sú plnené priebeţne.   
 

Starostka podrobnú informáciu o vytvorení chráneného pracoviska, ako aj o vykonaní 

opravy izolácie strechy Domu smútku. Výmena okien a dverí na budove KD je v štádiu 
riešenia. Umiestnenie uvítacích tabúl je čiastočne uskutočnené.  

V uplynulom období s pomocou pracovníkov prijatých na menšie obecné sluţby bol 
vykonaný výrub suchých a nebezpečných stromov. Boli vykonané práce v priestoroch TJ. 
Starostka poďakovala firme NAVOS a poslancovi Ing. Petrovi Kardosovi za poskytnutie 

pomoci. 
Starostka obce informovala poslancov o úspešnom usporiadaní Juniálesu, ktorý bol 

organizovaný samosprávou obce s členmi Vadkacsák. Starostka osobne poďakovala 
organizátorom za úspešnú akciu a vyzdvihla najmä aktivitu a veľkú snahu pri usporiadaní 
tejto akcie zo strany pána Alexandra Vargu.  

Ďalej starostka oznámila poslancom, ţe obecným zastupiteľstvom odsúhlasená 
finančná čiastka vo výške 2 000,-Eur na oslavu 250-teho výročia vysvätenia rímsko-

katolického kostola bola preúčtovaná v prospech cirkvi. Vyslovila vďaku všetkým, ktorí sa 
podieľali pri realizácií a uskutočnení tejto slávnosti. Starostka tlmočila aj poďakovanie 
miestneho farára.  

Ďalej informovala prítomných, ţe najdôleţitejšia časť sčítania obyvateľov, domov 
a bytov 2011 sa skončila aj v našej obci. Napriek tomu, ţe samotný proces sčítania bol od 

počiatku sprevádzaný určitými nepresnosťami, a dokonca sme boli aj svedkami rozporov na 
strane štátu, mestá a obce ukáţkovo zvládli to, čo sa od nich očakávalo. Aj pri sčítaní 
obyvateľov, domov a bytov 2011 sme preukázali svoju zodpovednosť, pruţnosť a vysokú 

profesionalitu. Naša obec pomocou pracovníkov obecného úradu, ako aj pomocou sčítacích 
komisárov pruţne reagovala aj na nepredvídané momenty a svedomito splnila svoje úlohy. 

Starostka poďakovala za úspešné zvládnutie projektu desaťročia. Poďakovala aj obyvateľom 
obce za ich spoluprácu, hoci boli prípady keď sčítacích komisárov poučovali, uráţali ich a 
chceli ich školiť.  

Ďalej starostka oznámila poslancom obecného zastupiteľstva, ţe nezisková 
organizácia Pomocný anjel so sídlom v Niţnej na Orave organizuje zber obnoseného 

a nepotrebného šatstva aj v našej obci za účelom poskytnutia pomoci najmä organizáciám, 
soc. zariadeniam /napr. nemocnice, domy dôchodcov, detské domovy a ústavy na 
doliečovanie/, ale aj jednotlivcom a rodinám. Termín a miesto zberu obnoseného 



a nepotrebného šatstva bude v miestnom kultúrnom dome v čase od 13.07.2011 do 

15.07.2011. 
Ďalej starostka obce informovala prítomných, ţe naša obec sa zapojila do európskeho 

programu potravinovej pomoci pre najodkázanejšie osoby. Program je financovaný 
z Európskeho poľnohospodárskeho a záručného fondu. Hlavným cieľom distribúcie potravín 
je pomoc osobám v núdzi, tým, ţe im budú prostredníctvom charitatívnych organizácií 

bezplatne distribuované základné potraviny, pšeničná hladká múka a bezvaječné cestoviny. V 
spolupráci s Ústredím práce a sociálnych vecí a rodiny a Sociálnou poisťovňou je stanovený 

okruh osôb, ktoré môţu túto potravinovú pomoc získať. O tomto programe obyvatelia budú 
oboznámení prostredníctvom miestneho rozhlasu a letákov.  
  

 
       Uznesenie 

č. 7/56/2011 

 

Obecné zastupiteľstvo Veľké Blahovo 

Po prerokovaní 

 

b e r i e   n a   v e d o m i e   

 
Kontrolu plnenia uznesení - hodnotenie uplynulého obdobia  

 

Hlasovanie č. 2 

––––––––––––– 
Prítomní:      8 
Za          :      8 

Proti:      :     0 
Zdrţal sa:     0 

Nehlasoval:  0 
Uznesenie bolo schválené  

 

 
Bod č. 5.:   Informácia  o novele zákona  č. 253/1994 Z.z. o právnom postavení a 

platových pomeroch starostov obcí a primátorov miest – prechodné 

ustanovenie k úpravám účinným od  1.júna 2011  

Hlavná kontrolórka obce oboznámila prítomných so zákonom č.253/1994 Z.z. o 
právnom postavení a platových pomeroch starostov obci a primátorov miest v znení 
neskorších predpisov. Hlavná kontrolórka obce navrhla zvýšenie platu starostky o 50 %. 

Na zvýšenie  platu starostky odzneli rôzne návrhy. Zástupkyňa starostky Iveta 
Moraveková navrhla zvýšenie o 70 %, poslankyňa Matejčíková navrhla plat starostky 
nezvyšovať, poslanec Kardos Peter navrhol 35 %-né zvýšenie, poslanec Peter Kázmér tieţ 

nenavrhol zvýšenie. Bol toho názoru, aby starostka cez plat bola motivovaná k práci. Poslanec 
Pavol Kázmér podporil názor poslankyne Matejčíkovej, poslanec László navrhol aby 

starostke bolo odsúhlasené zvýšenie tak, ako to bolo v uplynulom volebnom období, t.j. 50 %-
né zvýšenie. Poslankyňa Ing. Molnár Novák mala dotaz, ţe či schválený rozpočet disponuje 
finančnými prostriedkami na zvýšenie platu starostky.  



V tomto bode poţiadali o slovo aj prítomní občania. Poslanci súhlasili, aby v tomto 

bode bolo odovzdané slovo aj občanom.  

Diskusia:  

p. Gányovicsová konštatovala, ţe funkcia starostu je 24 hodinovou prácou a s poukazom  na 
to by bolo vhodné zvýšenie platu starostky tak, ako je to aj v okolitých obciach.  

p. Pőthe konštatoval, ţe je hanbou zastupiteľstva aký má prístup k hodnoteniu práce starostky 

p. Ing. Matejčík konštatoval, ţe návrh úpravy platu starostov vyšiel z podnetu ZMOS-u, 
nakoľko v niektorých obciach poberali starostovia neprimerane vysoké platy.  

p. Ing. Molnár sa dotazoval občanov, či majú vedomosť o tom koľko zarábala starostka v 
uplynulom období, keď mala 50 %-né navýšenie platu.  

p. Štefan Nagy reagoval na slová pána Ing. Molnára otázkou, prečo znehodnocuje prácu 

starostky, keď ju občania zvolili vo voľbách. Uviedol, ţe to robí to naschvál, nakoľko on 
nebol úspešný vo voľbách, nezískal dôveru občanov, a preto teraz neustále oponuje starostke.  

p. Edmár Ladislav pripomenul, ţe kto v dnešnej dobe robí za základný plat v takejto funkcií, 

pričom je na poľutovanie, ţe poslanci neberú ohľad na to, ţe starostka je vo funkcií uţ takú 
dlhú dobu. 

Návrh hlavného kontrolóra o zvýšenie platu o 50 %. 

Hlasovanie: 3    Prítomní:      8 

  Za:  2 
  Proti:      4 
  Zdrţal sa:     2 

  Nehlasoval:  0 
Návrh nebol schválený  

Návrh zástupkyne starostky zvýšenie platu o 70 %.   

Hlasovanie č. 4. Prítomní:      8 

  Za:  1 
  Proti:      7 

  Zdrţal sa:     0 
  Nehlasoval:  0 

Návrh nebol schválený  

Návrh poslankyne Mgr. Andrei Matejčíkovej zvýšenie platu o 0 %. 

Hlasovanie:  Prítomní:      8 

Za: 2 
Proti: 0 

Zdrţal sa:      6 
Nehlasoval:   0 

Návrh nebol schválený 



Návrh poslanca p. Petra Kardosa zvýšenie platu o 35 %. 

Hlasovanie: Prítomní:       8 
 Za: 4 
 Proti:            4 

 Zdrţal sa:     0 
 Nehlasoval:  0 

Návrh nebol schválený 

Návrh na ponechanie súčasného platu starostky 

Hlasovanie:    Prítomní:      8 
  Za:                8 
  Proti:            0 

  Zdrţal sa:     0 
  Nehlasoval:  0 

Návrh bol schválený 
 
 

Uznesenie 

                                                           č. 7/57/2011 

 

Obecné zastupiteľstvo Veľké Blahovo 

Po prerokovaní 

s c h v a ľ u j e  

Plat starostky nasledovne: 

Základný plat starostu obce určuje v zmysle § 3 ods.1 zákona č.253/1994 Z.z. o 
právnom postavení a platových pomeroch starostov obcí  v znení neskorších predpisov, ktorý 
je súčinom priemernej mesačnej mzdy v hospodárstve SR vyčíslenej na základe údajov ŠU 

SR za predchádzajúci kalendárny rok, čo je 769 Eur a násobku 1,98 podľa § 4 ods.1 zákona v 
zmysle § 4 ods.2 zákona ho zvyšuje o 11,1 %.  

 

Bodu č.  7:    Informácia o ochrane pred požiarmi v letnom období spojené so zberom a 

uskladňovaním úrody  

 

Starostka obce podala podrobnú informáciu o dodrţaní všeobecne záväzných  

právnych predpisov na ochranu pred poţiarmi v letnom období, ktoré sa vyznačuje zvýšenou 
činnosťou súvisiacou so zberom a uskladňovaním úrody. V tomto období kaţdoročne 
dochádza k zvýšenému počtu poţiarov. Najčastejšími príčinami vzniku poţiarov sú 

vypaľovanie suchých porastov, spaľovanie slamy, hra detí ponechaných bez dozoru, fajčenie, 
pouţívanie otvoreného ohňa, zlý stav zberovej techniky a jej technické poruchy ako aj 

samovznietenie sena. Starostka upozornila prítomných, aby v čase zberu a uskladňovanie 
úrody predchádzali poţiarnemu nebezpečenstvu. V prípade poţiaru je potrebné volať tiesňové 
volanie na hasičskú jednotku na číslo 150 prípadne na linku Integrovaného záchranného 

systému na číslo 112.  



 

 

 

 

Uznesenie 

č. 7/58/2011 

 

Obecné zastupiteľstvo Veľké Blahovo 

Po prerokovaní 

b e r i e  n a  v e d o m i e  b e z  p r i p o m i e n o k  

Informáciu o ochrane pred poţiarmi v letnom období spojené so zberom a 
uskladňovaním úrody 

 
 
Bod č. 8:  Informácia o upozornení  prokurátora – informovanie poslancov s obsahom 

listu Okresnej prokuratúry Dunajská Streda zo dňa 30.05.2011č. Pd 28/11-10  

 

 

Starostka obce oboznámila prítomných, ţe na Okresnú prokuratúru Dunajská Streda 

bol podaný podnet na  preskúmanie  uznesenia Obecného zastupiteľstva obce Veľké Blahovo 

č. 173/2004 zo dňa 6.12.2004, ktorým bol zvolený hlavný kontrolór obce. Na základe 

vyţiadania dokladov obec postúpila okresnej prokuratúre všetky relevantné písomné 

dokumenty, ktoré okresná prokuratúra preskúmala a na základe toho doručila upozornenie 

prokurátora podľa  ustanovenia § 28 ods.1 zákona č.153/2001 Z.z. o prokuratúre. 

Starostka obce dotazovala poslancov, či trvajú na prečítaní celého znenia upozornenie. 

Poslanci súhlasili, aby boli s obsahom upozornenia oboznámení. Starostka obce ich 

oboznámila s obsahom, kde sa konštatovalo, ţe voľba hlavného kontrolóra obce uskutočnená 

dňa 6.12.2004 bola v rozpore so zákonnými pravidlami pre voľbu hlavného kontrolóra. 

Okresná prokurátorka navrhla v nadväznosti na nezákonnosť uznesenia OZ č.173 bod B/ zo 

dňa 6.12.2004 prijať nasledovné opatrenia: 

 

1. pre jednať toto upozornenie na najbliţšom zasadnutí OZ ako bod programu zasadnutia  

2. v budúcnosti v prípade voľby hlavného kontrolóra postupovať v súlade s aktuálnym 

zákonom č.369/1990 Zb.  

 

Uznesenie 

č. 7/59/2011 

 

Obecné zastupiteľstvo Veľké Blahovo 

Po prerokovaní 

b e r i e  n a  v e d o m i e  b e z  p r i p o m i e n o k  

Informáciu o upozornení  prokurátora – informovanie poslancov s obsahom listu 

Okresnej prokuratúry Dunajská Streda zo dňa 30.05.2011č. Pd 28/11-10 



 

 
 

Bod č. 9: Rôzne 

 

 V bode programu starostka informovala poslancov o obsahu ţiadosti obchodnej 
spoločnosti AMEN, s.r.o..  

 
 V diskusii k uvedenej ţiadosti vystúpil poslanec Novák, ktorý poloţil otázku, či 
uvedená cena v ţiadosti je reálna. Poslankyňa Matejčíková poloţila dotaz, či máme vedomosť 

o tom, koľko energie spotrebuje chladiace zariadenie v Dome smútku. Poslankyňa Molnár - 
Novák podotýkala, ţe občania nemusia platiť za chladenie pohrebenej sluţbe Glória, pričom 

schválením ţiadosti obchodnej spoločnosti AMEN, s.r.o. obec stratí výhody, ktoré poskytuje 
táto pohrebná sluţba. Poslanec Pavol Kázmér mal dotaz, či  AMEN s.r.o. dá chladiace 
zariadenie do prevádzkyschopného stavu na vlastné náklady, nakoľko on osobne má zlé 

skúsenosti s prenájmom. 
 

Uznesenie 

č. 7/59/2011 

 

Obecné zastupiteľstvo Veľké Blahovo 

Po prerokovaní 

 
n e s ú h l a s í  

s uţívaním  priestoru v Dome smútku a chladiaceho zariadenia obchodnou 

spoločnosťou AMEN s.r.o.  
 

Ďalej v tomto bode programu poţiadal o slovo Ing. Molnár Tibor, ktorý sa poďakoval  
všetkým, ktorí sa podieľali na slávnosti 250-teho výročia rímskokatolíckeho kostola. 
Poďakoval aj za to, ţe aj v kultúrnom dome zo strany obce bola miestnosť pekne vyzdobená. 

Negatívne hodnotil slávnostný prejav pani starostky v miestnom kostole. Podľa jeho názoru 
bol jej príhovor volebnou kampaňou. Ďalej uviedol, ţe čo sa týka finančnej pomoci obce 

v hodnote 2 000,00 eur, nevie si predstaviť, prečo obec neodsúhlasila celú poţadovanú sumu. 
Ďalej citoval z predchádzajúcej zápisnice mená poslancov, ktorí súhlasili s poţadovanou  
sumou, pričom uviedol, ţe „jedine ten veľký veriaci poslanec Kardos“ bol proti a vytýkal 

poslancovi, ţe on  nedaroval na slávnosť kostola a nakoniec bol medzi poslednými, ktorý tak 
učinili, a preto nie je ani medzi darujúcimi uvedenými na listine darujúcich. Obviňoval 

poslanca Ing. Kardosa, ţe on obchodil veriacich, aby nedarovali dary na slávnostnú príleţitosť 
kostola. 

 

Molnárová Kristína, ako obyvateľka obce, vyslovila uznanie pani starostke, ţe jej 
prejav v kostole bol veľmi dôstojný, mohol by závidieť hociktorý rečník. Bola by veľmi rada, 

keby starostka pravidelne kaţdú nedeľu chodila na sv. omšu a citovala zo slávnostného 
prejavu starostky. Ďalej citovala z predchádzajúcej zápisnice mená poslancov, ktorí súhlasili 
s poţadovanou  sumou, pričom uviedla, ţe „jedine ten veľký veriaci poslanec Kardos“ bol 

proti.  
 

Na diskusné príspevky okamţite reagovala starostka v tom smere, ţe by bolo dobré,  
keď uţ citujeme, uviesť citát v presnom znení, lebo podľa uznesenia OZ odsúhlasená suma 
v hodnote 2 000 Eur bola všetkými poslancami bez pripomienok odsúhlasená po telefonickom 



dohovore s pánom farárom, ktorý potvrdil, ţe podaná ţiadosť nebola prejednaná  v cirkevnom 

zbore a on by bol vďačný, keby bola poslancami odsúhlasená aspoň 50 % suma zo ţiadanej 
sumy 3100 eur. Ona ako starostka obce nemá  vedomosť o tom a zároveň odmieta tvrdenie, ţe 

pán poslanec Ing. Kardos by bol voľakedy proti cirkvi resp. proti podanej ţiadosti. Bolo by 
vhodné a potrebné zápisnicu presne prečítať, a keď človek cituje úryvky,  je potrebné ich 
citovať presne a nezneuţívať niektoré slová proti rečníkovi. Zároveň poznamenala, ţe  ako 

starostka obce a ako veriaca  nebude ţiadať o súhlas na vystúpenie v kostole od rodiny 
Molnárových. Takisto nebude  podľa toho chodiť do kostola ako to ţiada Molnárová.  Ďalej  

podotkla, aby poslanca Kardosa neuráţali diskutujúci Molnárovci, nakoľko menovaný 
poslanec je od detstva veriacim a veriaci boli aj jeho predkovia. Podľa nej je jedno kto kedy 
daruje, hlavná vec, ţe daruje a daruje s dobrým srdcom. Zároveň uviedla, ţe poslanca Ing. 

Kardosa pozná tak, ţe nielen v poslednej dobe daruje na kostol, ale vţdy patril medzi tých, 
ktorý darovali s úctou a on tak učinil aj v minulosti. 

 
Ing. Molnár  ďalej uviedol, ţe mu nebola doručená odpoveď na ţiadosť SMK 

o vytvorenie pamätného miesta na počesť národooslobodzovacieho boja Maďarov, hoci bola 

prejednaná na zasadnutí OZ. Podľa uznesenia OZ bolo odsúhlasené miesto na vytvorenie 
pamätného miesta v parku centre obce. Poznamenal, ţe  on osobne s tým nesúhlasí, a ak sa 

zamieša do toho poslanec Kardos zase skončíme u Ţidov. Ďalej prečítal úryvky z listu 
volebnej kampane pani starostky.  

 

Starostka na diskusný príspevok Ing. Molnára reagovala slovami, ţe ona osobne sa cíti 
hlboko uctená, ţe menovaný občan cituje z jej listu, keď ona jemu ani jeho rodine nezaslala 

list z jej predvolebnej kampane. Starostku zaujíma odkiaľ má  predmetný list, ţe vie tak dobre 
z neho citovať.  
 

Na diskusný príspevok Ing. Molnára vyskočil zo svojej stoličky pán poslanec Ing. 
Kardos a vyprosil si, aby menovaný občan neuţíval pojem Ţid s takým tónom ako to robil, 

a neuráţal ich. Poslanec Ing.  Kardos podal okamţitý protest, v ktorom uviedol, ţe sme na 
štátnom verejnom mieste, kde nikto nemá právo a miesto na uráţanie ţiadneho národa. 
Vyhlásil, ţe  Ţid je úplne rovnaký človek ako všetci ostatní. Poslanec Kardos ţiadal pána 

Molnára, aby bol konfrontovaný na verejnom, ako aj na cirkevnom fóre všetkými, ktorí 
tvrdia, ţe im povedal aby nedarovali. Celú záleţitosť povaţuje poslanec Kardos za 

zlomyseľné ohováranie jeho dobrého mena a nevie pochopiť odkiaľ pán Molnár berie 
citované veci, lebo v predchádzajúcich zápisniciach takéto niečo ani neexistuje. Od neho ako 
človeka, ktorý pravidelne navštevuje bohosluţby a je veriaci, poslanci ţiadali aby povedal, 

ako veriaci, čo vie o podanej ţiadosti, pričom on hlasoval ako všetci ostatní poslanci 
v prospech dohodnutej a schválenej sumy.  

 
Molnárová Kristína na to reagovala, ţe si to, čo povedal poslanec Kardos vyprosí, ţe 

jej manţel neuráţal Ţidov a ţiada, aby sa poslanec Kardos jej manţelovi  ospravedlnil.  

 
Na to poslanec Kardos reagoval, ţe čo sa povedalo všetci tu prítomní počuli, sú na to 

svedkovia, nebol to jeho výmysel a kto by sa mal ospravedlniť to by mali byť Molnárovci. On 
sa ospravedlňovať nebude.  

 

Poslankyňa Matejčíková poznamenala, aby o  rokovaní obecného zastupiteľstva sa 
spisovala zápisnica na základe zvukového záznamu, ktorý má byť archivovaný po dobu 12 

mesiacov. Ak poslanec poţiada na zasadnutí OZ o kópiu zvukového záznamu, Obecný úrad 



vyhotoví úplnú kópiu na technický nosič dát a zabezpečí jej doručenie poslancovi, ktorý o to 

poţiadal.  
 

Poslanec Pavol Kázmér sa opýtal, prečo je v zápisnici napísaná jeho neúčasť na 
zasadnutiach dňa 07.03 a 23.03.2011 ako neospravedlnená. Podľa neho je pravdou, ţe nebol 
na zasadnutiach, pričom raz bol hospitalizovaný a druhýkrát prišiel na zasadnutie neskoro 

a nevedel sa dostať do miestnosti, kde sa konalo zasadnutie OZ.  
 

Na diskusné príspevky starostka reagovala, ţe v budúcnosti na zasadnutiach obecného 
zastupiteľstva bude vyhotovený zvukový záznam.  

 

Na diskusný príspevok poslanca P. Kázméra starostka reagovala, ţe na najbliţšom 
zasadnutí bude menovaného presne informovať, prečo je jeho neúčasť na spomenutých 

zasadnutiach neospravedlnená, avšak aj z jeho slov je zrejmé, ţe na zasadnutiach nebol 
prítomný. 
 

 

Záver 

 
Po prerokovaní všetkých bodov programu 7. zasadnutia Obecného zastupiteľstva 

Veľké Blahovo starostka obce ukončila rokovanie zastupiteľstva.  
 

 
Zápisnica skončená a podpísaná. 
 

 
 

  ...................................... 
Mária Bödők 
starostka obce 

 
Overovatelia:   1/      ............................................ 

  
                         2/     .............................................  
 

Zapisovateľka Rozália Kissová  ......................................  
             

 
 
 

 
 

 
 
 


